
Referat bestyrelse møde den 28-01-25 

 

Grundet sygdom må formand Ninna trække sig midlertidigt. 1. suppleant  Annette 
træder ind i bestyrelsen. Hans og Hanne overtager booking osv. Af fælleshus og 
værelserne. 

1- Boligselskabet kontaktes ang. Persienne i fælleshuset og skål under 
sæbedispenser. 

2- Klipning af hækkene 
3- Der klages over farten på parkeringspladsen 
4- Der opleves en del løse hunde og katte, dette er nævnt overfor flere af ejerne, 

tiden ses an. 
5- Der aftales fællesspisning den 21-02-25 
6- Gennemgang af punkter til markvandring den 19. februar kl. 13:30 

 

Der er aftalt at holde næste møde efter markvandringen. 

 

 


